

## 企業方案 **Enterprise Solutions**



# Octopus Payment Service >

## //達通付款服務

One-stop Service Facilitates Business Operations

#### 一站式服務 營商更輕鬆

HKBN Octopus payment service allows customers to enjoy cashless payment with their Octopus cards. Convenience is important in today's fast-paced world, and consumers everywhere appreciate the option of instant digital-payment. This one-stop service fully satisfies the needs of retailers, and caters to every detail from account application, network rollout, installation, maintenance to aftersales support, with an aim to enhance transaction efficiency

香港寬頻的八達通付款服務讓顧客於零售商戶輕鬆方便地以八達通購物。現今事事講求方便快捷,電子付款大行其道。香港寬頻一站 式服務絕對有助商戶營商,包辦從帳戶申請、網絡鋪設、安裝保養以至售後熱線支援的每項細節

#### Features and Benefits >



### 功能及優點



# Service Guarantee

End-to-end fibre business broadband service is provided with 100% service level guarantee\*

提供端對端的商業光纖寬頻服務,並具100%的服務水平 保證\*



Transaction time is shortened to enhance point of sales efficiency

縮短交易時間,提高收銀員效率



Octopus provides a secure and reliable electronic transaction platform, reducing the risks of cash handling

八達通提供安全可靠的電子交易平台,減低現金交易 風險



24 hours hotline services provide technical support for retail shops whenever it is needed

廿四小時客戶服務熱線,配合零售業不同服務時間,提供 技術支援

## 技術概覽



## Octopus payment 八達通付款

As an Octopus retail acquirer, HKBN ensures stable connection to the payment networkand enables smooth transaction experience.

作為八達通零售業務拓展夥伴,香港寬頻確保付款網絡時刻保持連線,交易暢通無阻。



# Internet connectivity 互聯網通訊

HKBN connects merchants' computer system to the Internet and enables data connectivity through Business Broadband services.

香港寬頻提供商業寬頻,讓店舖的電 腦系統連接互聯網存取營運資料。

## In-store Wi-Fi network 店內無線網絡

HKBN facilitates in-store operation management and enables wireless connections for visitors through Cloud WiFi service.

香港寬頻為商戶建立店内 Cloud WiFi 無線網絡服務, 為店舗營運系統及顧客提供無線上網服務。

Discover how HKBN Enterprise Solutions can meet your business needs by contacting us at 128-1111 or hkbnes.net/en

請即致電 128-1111 或瀏覽 hkbnes.net/en, 了解香港寬頻如何配合您的業務發展需要,為您度身訂造企業方案。

The services described in this publication are subject to availability and may be modified from time to time. Services and equipment are provided subject to HKBN's respective standard conditions of contract. Nothing in this publication forms any part of any contract.

@ HKBN Enterprise Solutions 2019. All Rights Reserved. | ES/PC/Octo/1019

本出版物中的一切服務須視乎其供應而定,服務內容及範圍亦可能不時被修改。 有關服務與設備之提供,均受香港寬頻相應合約的條款及細則所約束。 本出版物的一切內容均不構成任何合約中的任何部份。